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DE AMBTENAAR MEI 1968 

In verband met onze ledenwerfactie verzoeken wij onze leden deze bladzijde aan een collega, die nog geen 
lid van de bond is, te willen geven. 
Op verzoek zijn losse bladzijde bij de secretaris verkrijgbaar. 
Algemene Nederlandse-Antilliaanse 
Ambtenarenbond Aruba. 
A.N.A.A.B.-Aruba. 

Secretariaat : 
J. LA.MB.NS 
Balashi 81. 

L. S. 

Hoewel U werkzaam bent als ambtenaar, bent U tot op heden nog geen lid van onze Bond. 
Dat organisatie in deze tijd hard nodig is om de belangen der werknemers te behartigen blijkt wel uit de 
oprichting van allerlei werknemersbonden. 

De Algemene Nederlands-Antilliaanse Ambtenaren Bond Aruba behartigt reeds meer dan 25 jaar 
de belangen van de ambtenaren op Aruba en telt ruim 700 leden. Dat kunnen er echter nog veel meer 
worden als alle ambtenaren zich aansluiten. 

Teneinde zo sterk mogelijk te staan is het dringend noodzakelijk, dat alle ambtenaren, dus OOK U, 
die nog geen lid zijn van de Band, zich als zodanig opgeven door middel van onderstaande formulier. 

Wij maken het U reuze gemakkelijk. U wordt niet geplaagd door een kwitantieloper, want de 
contributie wordt meestal in de eerste drie maanden van het jaar, dus in de belastingvrije maanden, op 
Uw salaris ingehouden. 

De contributie van onze Bond bedraagt : 1 
Bij een basisbetzoldiging van : 1 

Tot f. 2000,00 
van f. 2000,00 tot f. 3000.00 
van f. 3000,00 tot f. 4000,00 
van f. 4000',00 tot f. 6000,00 

f. 6000, of meer 

f. 6,00 per jaar. 
f. 9,00 per jaar. 
f. 12,00 per jaar. 
f. 15,00 per jaar. 
f. 18,00 per jaar. 

De contributie is wel altijd voor een heel jaar verschuldigd. 

Daarvoor in de plaats krijgt U : 

1. Een steeds betere belangenbehartiging doordat de bond groter wordt. 
2. Elke maand ons maandblad “De Ambtenaar”. 
3. Bijstand, in bepaalde gevallen zelfs juridische bijstand, in de ogenblikken, dat U dat hard no¬ 

dig kunt hebben. 
; 4. Als U onmiddelijk de beide onderstaande strookjes invult en aan het secretariaat stuurt bent 

U gedurende 1968 gratis lid. 
Gebruik deze gelegenheid en meldt U onmiddellijk ais lid. 

Het bestuur van A.N.A.A.B.-Aruba 

Gelieve onderstaande formulieren beide in te vullen en te ontekenen, een is voor het Gouvernement en de 
andere voor onze administratie. 

Ondergetekende : ............. (naam) 

Werkzaam bij : . (dienst) 

meldt zich als lid van de. A.N.A.A.B. Aruba en verzoekt de contributie op zijn. salaris te doen inhouden. 

Basisbezoldiging : F. Aruba,  ....... 19.. 

..... (handtekening) 

Ondergetekende : ............. (naam) 

Werkzaam bij : ......... (dienst' 

meldt zich als lid van de A.N.A.A.B. Aruba en verzoekt de contributie op zijn salaris te doen inhouden. 

Basisbezoldiging : F. Aruba, . 19. 

...i—.’_..............._ (handtekening) 
Aan het secretariaat * ' 

J. Lamens Balashi 81 
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AAN DE CENTRALE COMMISSIE VOOR GEORGANISEERD OVERLEG 
Alhier. 

Willemstad, 3 mei 1968 

Bij brief dd. 14 september 1966 no. 4102d deed mijn Ambtsvoorganger u toekomen een vertrouwelijke 
nota.nanüeienüe over de incorporatie van de duurtetoeslag in de bezoldigingen, alsmede een dossier waarin 
üe daardoor ontstane nieuwe salarisschalen zijn opgenomen. 

Zoals u bekend is streeft de Regering er naar tot een bezoldigingssysteem te komen waarbij de bezol¬ 
diging zo nauwkeurig mogelijk is gerelateerd aan de aard der werkzaamheden (bezoldiging functioneel 
oepaald). 

Teneinde daartoe te komen wordt de Antilliaanse Regering bijgestaan door enige deskundigen uit Ne¬ 
derland. 

Het desbetreffende i.v.m. de ontwikkelingen nader uitgewerkte algemene rapport — dat hierbij wordt 
aangeboden — bevat de normen welke terzake moeten worden gevolgd. Een van die normen is dat de 
iuncties moeten worden gewaardeerd (taakwaardering). Het is duidelijk dat automatische bevorderingen in 
uit systeem niet. passen. 

Anderszijds betekent het dat degene die werkzaamheden verricht welke hoger gewaardeerd zijn dan zijn 
ïang aangeeft, voor een bevordering in aanmerking kan worden gebracht. In dit systeem zit besloten 
uat opleiding, en de verdere theoretische scholing van de ambtenaar, mede bepalend zijn voor zijn carrière¬ 
verloop. 

nen aparte regeling voor de bezoldiging en duurte toeslagen is in dit geval nauwelijks aanvaardbaar. In 
de hierbij aangeboden bepoldigingsschalen is de duurtetoeslag dan ook geïncorporeerd. 

He incorporatie is gebaseerd op het bedrag aan duurtetoeglag gehuwd zonder kinderen ; de gehuwden 
met kinderen ontlenen aan de nieuwe kindertoelage-regeinig (ontwerp gaat hierbij) hun kindertoelage, 
in dit nieuwe ontwerp is rekening gehouden met het kmdertoelage-element in de duurtetoeslag. 

De bezoldigingen voor de ongehuwden zijn gesteld op 80% van de bovenbedoelde bezoldigingen voor ge¬ 
huwden zonder kinderen. 

Bovengenoemde bezoldigingsresultaten zijn vervolgens bezien in het licht van de taakwaardering en aan 
de hand daarvan opnieuw bepaald, hetgeen tot uitdrukking komt in de indeling over de bezoldigingsschalen. 
He bedragen in deze schalen zijn vastgesteld op grond van verkenningen in de particuliere sector enerzijds 
en een rechtvaardige honorering voor het ambtelijke werk anderszijds. 

De zittende ambtenaren worden in beginsel op functie en diensttijd ingepast in de nieuwe schalen. In 
die gevallen waarin die inpassing tot achteruitgang in bezoldiging of pensioengrondslag zou leiden, ’ heeft 
inpassing plaats in de desbetreffende overgangsschaal, welke een kolom persoonlijke toelage kent waar¬ 
door wordt voorkomen dat betrokkenen in inkomen zouden achteruitgaan. 

In het bijgaande dossier izijn ter uitvoering van artikel 13 van de L.M.A. voor een aantal functies voorlo¬ 
pig aanstellings- en bevorderingseisen geformuleerd. 

Het vorenstaande wordt nader uitgewerkt in de u nog aan te bieden ontwerp bezoldigingsbesluiten. 
Het ligt in de bedoeling het nieuwe bezoldigingssysteem per 1 januari 1968 in te voeren. 
Het is de bedoeling van de Regering om in het inconvenient “werken volgens werkrooster in dark-hours” 

(18.00 — 06.00 uur) financieel tegemoet te komen door toekenning van een toeslag van f. 0.30 per normaal 
gewerkt uur. 

Het totale pakket van arbeidsvoorwaarden in de nnuwe opzet houdt haars inziens een redelijke honore¬ 
ring in. Ook de carrière mogelijkheden zijn verbeterd. De Regering is er zic(h echter van bewust dat 
de ambtenaren een salarisverhoging verwachten. Teneinde de gewekte verwachtingen echter niet teleur te 
stellen is de Regering voornemens in die gevallen waarin in de nieuwe opzet geen inkomensverbetering 
wordt verkregen, tot het toekennen van een bonus over te gaan en wel ten bedrage van 5% van de bezol¬ 
diging (oud) plus duurtetoeslag (voor de gehuwden : duurtetoeslag gehuwd zonder kinderen) met een ma¬ 
ximum van f. 30.— p.m. voor de gehuwden en f. 24.— voor de ongehuwden. Een en ander is van overeen¬ 
komstige toepassing wanneer de inkomensverbetering minder zou bedragen dan 5% onderscheidelijk ma¬ 
ximaal f. 30.— of f. 24.— p.m. 

Deze bonus geldt voor de duur van maximaal 4 jaar. Tussentijds vervalt zij of wordt ingelopen via een 
glijdende'schaal ; bij bevordering of periodieke verhogingen, dan wel bij algemene salarismaatregelen. 

De Regering is voorts van oordeel dat er geen aanleiding meer is om de Aruba standplaatstoelage te 
handhaven ; t.a.v. de ambtenaren die thans in het genot zijn van die toelage zal de regeling worden ge¬ 
continueerd. 

Tenslotte zal ook de verlofregeling (vrijstelling van dienst, binnen- en buitenlands verlof) worden her¬ 
zien. De gedachen van de Regering gaan uit naar een verlof van 17 tot 25 werkdagen per kalenderjaar, 
met mogelijkheid van combinatie van 2 jaar verlof, onder toekenning van een vakantietoelage. Nadere 
voorstellen omtrent de hoogte van deze toelage en de desbetreffende overgangsmaatregelen izullen u bin¬ 
nenkort worden toegezonden. 

De ontwerpen van de regelingen zullen aan u worden toegezonden naar mate zij gereed komen. 
De Nederlandse deskundige de hëer R. H. J. van der Hout, die eind van deze maand naar Nederland ver¬ 

trekt, heeft zich op mijn verzoek bereid verklaard u in commissie-vergaderingen desgewenst de nodige 
toelichting te verstrekken. 

De Mlnister-President, 
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VERSLAG VAN DE A.N.A.A.F.- 
vergtadering op 20 april 1968 in 
he Flamboyant Beach Hotel (Cu- 
racao). 

1. Opening. 

On 9.30 u. precies opent de voor¬ 
zitter de vergadering. 

Aanwezig waren : 
A.B.V.O.-Curacao : 
De heren E. P. Montë, R. Sam- 
my, K. v/d Bosch, E. Janson, 
J. J. A. W. van Proosdij, (ad¬ 
ministrateur/adviseur) . 

NATUURLIJK 

RICHMOND 
FILTER 

DE SIGARET VOOR DE 

GEDISTINGEERDE MAN 

Nog steeds kunt U de lege 
RICHMOND pakjes inruilen te¬ 
gen domino-sets, ballpoints, 18kt 
juwelen en veel meer bij de 

agenten van : 

SUPERIOR 
TOBACCO CO. 

A.N.A.A.B.-Aruba : 
De heren J. J. Brattinga, W. 
Medema, J. Lamens, L. O. 
Frans en G. A. Krist. 

“Don Bosco” : 
De heren S. F. Jonis, E. C. 
Anthony en R. A. Casseres. 

“St. Thomas” : 
De heren J. H. Hogenbrink, 
E. Escalona en G. Trinidad. 

B G.N.A. : 
De heer A. P. H. Leipoldt. 

2. Mededelingen. 

De voorzitter geeft uitleg om¬ 
trent het verschuiven van de ver¬ 
gaderdatum van 23 april naar 20 
april. De moeilijkheid zat in het 
niet samenvallen van de vakanties 
voor de leden van Don Bosco en 
St. Thomas. Het bestuur heeft 
toen telefonisch toestemming ver¬ 
zocht voor deze verschuiving, aan¬ 
gezien hiermee niet meer werd 
voldaan aan de in de Statuten 
vastgestelde periode tussen het 
oproepen en het houden van de 
vergadering. De voorzitter ver¬ 
zocht de leden alsnog in deze ver¬ 
gadering dejze toestemming te wil¬ 
len bekrachtigen, hetgeen ook ge¬ 
schiedde. 

De voorzitter verzocht de leden 
in de toekomst hun geloofsbrieven 
alsmede de opgave van aantal le¬ 
den i.v.m. bepaling van contribu¬ 
tie en aantal stemmen, vóór 1 
maart te doen toekomen aan het 
Dagelijks Bestuur. 

DOOR DE VERGADERING 
WERD VOORGESTELD OM DE 
VERGADERINGDATUM ALTIJD 
OP EEN ZATERDAG VAST TE 
STELLEN. 

Verder deelde de voorzitter mee 
dat hij op de hoogte is gebracht 
van het feit, dat de salarisherzie¬ 
ningen bij de ambtenaren door be¬ 
paalde omstandigheden niet vóór 
medio mei in het G.O. te verwach¬ 
ten zijn. 

3. Goedkeuring Notullen. 

Aan de orde werden gesteld de 
notulen van 26 augustus 1967 en 
die van 14 november 1967. 

Door St. Thomas werd een aan¬ 
vulling gevraagd van hetgeen ge¬ 
notuleerd staat op pag. 4 van de 
notulen van 26 augustus 1967, 

door de heer Escalona toentertijd 
uitgesproken. 

De aanvulling luidt als volgt : 
“Of in de gelegenheid wordt ge¬ 
steld om premie door te betalen 
om later toch nog pensioen uitge¬ 
keerd te krijgen”. 

Beide notulen werden daarna 
door de vergadering goedgekeurd. 

L Jaarverslag secretaris. 

Het jaarverslag werd niet voor¬ 
gelezen om geen tijd te verliezen, 
waarbij de vergadering wel met 
klem verzocht om het jaarverslag, 
tijdig toegestuurd te krijgen zo¬ 
dat ruim vóór de vergadering er 
kennis van genomen kan worden. 

De heer Lamens maakt een aan¬ 
merking op het beleid van het Da¬ 
gelijks Bestuur, aangezien A.N.A. 
A.B.-Aruba nimmer antwoord 
heeft gekregen over een voorstel, 
die zij ingediend heeft t.a.v. de 
wijziging van de Ambtenaren¬ 
rechtspraak. De Voorzitter zette 
de mening van het Dagelijks Be¬ 
stuur uiteen waarom toen dit voor¬ 
stel niet doorgestuurd werd naar 
de Regering. 

De heer Lamens eist alsnog een 
schriftelijke uiteenzetting van de 
mening van het Dagelijks Be¬ 
stuur, zodat A.N.A. A.B-Aruba 
zich verder over deze zaak kan be¬ 
raden. Tot dan handhaaft A.N.A. 
A. B.-Aruba haar voorstel. 

Ook het verslag van de audiën 
tie met Minister Tromp wensen de 
leden foegestuurd te krijgen en 
zien weinig nut in een bespreking 
hiervan in de vergadering, het¬ 
geen de bedoeling was van liet Da¬ 
gelijks Bestuur. 

5. Financieel verslag en begro¬ 
ting. 

Aangezien de penningmeester 
pas op 31 maart 1968 de boeken 
heeft afgesloten en de kascommis¬ 
sie haar controle heeft gebaseerd 
op de statutaire afsluitingster- 
mijn, n.1. 31 december, ontstonden 
er grote verschillen, zodat een be¬ 
spreking hiervan ernorm moeilijk 
bleek. Besloten werd om het fi¬ 
nancieel verslag in augustus te be¬ 
handelen. 

Wet betreft de BEGROTING 
1968, werd besloten de post '‘Ver¬ 
goeding A.N.A. A.B.-Curacao (A. 
B. V.O.) — f. 1450.— P.M. te boe¬ 
ken. Het Bestuur zal clan in 
contact treden met de A.B.V.O. 
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om te trachten enige reductie te 
krijgen op dit bedrag. 

De Reis- en verblijfkosten wa¬ 
ren begroot op f. 1200.—. 

Gezien de in dit jaar te verwach¬ 
ten reizen besloot de vergadering 
deze post te verhogen tot f. 1500. 

De post ‘‘Bankkosten” werd af¬ 
gevoerd, aangezien de vergadering 
van mening was dat dit opgeno¬ 
men dient te zijn in de post “Por¬ 
ti te'efoon- en telegramkosien”. 
Overigens werd nog voorgesteld 
cn aangenomen dat het kapitaal 
van de Federatie op een spaarre¬ 
kening geplaatst kan worden zodat 
dit rente kan opbrengen. 

6. Verdeling bestuursfuncties. 

De Voorzitter maakte de kandi¬ 
daten bekend en en deelt ook me¬ 
de, welke personen gemachtigd 
zijn om te stemmen namens hun 
organisatie en over hoeveel stem¬ 
men iedere organisatie mag be¬ 
schikken. 

De A.B.V.O. heeft voorgesteld 
als kandidaten de heren : 
K. v.d. Bosch als voorzitter 
R. J. Sammy ondervoorzitter 

De heer R. J. Sammy zal stem¬ 
men en beschikt over 5 stemmen. 

A. N.A.A.B-Aruba heeft voorge¬ 
steld als kandidaten de heren : 

G. A. Krist, J. Lamens, L. G. 
Frans, J. J. Brattinga en W. Me- 
dema voor iedere beschikbare 
functie. 

De heer C. A. Krist zal stem¬ 
men en beschikt over 2 stemmen. 

St. Thomas heeft voorgesteld 
als kandidaat de heer F. A. Wil¬ 
liams al 2e penningmeester. De 
heer E. Escalona zal stemmen en 
beschikt over 1 stem. 

Don Bosco heeft voorgesteld als 
kandidaten de heer R. A. Casseres 
als le secretaris en mej. Th. Me- 
yer als 2e secretaresse. 

De heer S. F. Jonis zal stemmen 
en beschikt over 2 stemmen. 

B. G.N.A. heeft geen kandida¬ 
ten voorgesteld. 

De heer A. P. H. Leipoldt zal 
za] stemmen en beschikt over 1 
stem. 

Aangezien er meerdere kandida¬ 
ten zijn voor dé verschillende be¬ 
stuursfuncties werd tot schrifte- 
ïijke stemming overgegaan. 

De uitslag was als volgt : 

Voorzitters-functie : 
Hr. K. van den Bosch 
8 stemmen - gekozen 
<Hr. J. Lamens 
3 stemmen 

Ondervoorzitters-functie : 
Hr. R. J. Sammy 
7 stemmen - gekozen 
Hr. J. Lamens 
4 stemmen 

le Secretaris-functie : 
Hr. R. A. Casseres 
8 stemmen - gekozen 
3 stemmen 
Hr. J. J. Brattniga 
3 stemmen 

2e Secretaris-functie : 
Mej. Th. Meyer 
bij acclamatie - gekozen 

Penningmeester-functie : 
Hr. G. A. Krist 
bij acclamatie - gekozen 

2e Penningmeester-funtie : 
Hr. F. A. Williams 
bij acclamatie - gekozen 

Het Bestuur van de ANAAF 
voor het bestuursjaar 1968 is dan 
ook conform de stemmingsuitslag 
geformeerd. 

De heer G. A. Krist betreurt in 
deze stemmingsuitslag het feit 
dat het ondervoorzittersschap naar 
Curacao is gegaan aangezien er 
altijd een gentlemen-agreement 
heeft bestaan binnen de federatie, 
dat wanneer de voorzitter op Cu¬ 
racao woonachtig is, de ondervoor- 
voorzittersfunctie door iemand uit 
Aruba bekleed wordt. 

Hierop maakte de heer Sammy 
de opmerking dat in het vervolg 
dergelijke bestaande afspraken 
moeten worden doorgegeven aan 
nieuwe bestuursleden, die voor de 
eerste maal zitting nemen in het 
bestuur van de ANAAF. 

De heer Krist meende dat er ge¬ 
noeg oude bestuursleden uit de 
verschillende aangesloten organi¬ 
saties nog aanwezig waren, die 
zorg hadden kunnen dragen voor 
deze overdracht en betreurt nog¬ 
maals de uitslag van de stemming. 

Voorzitter E. Monte schorst dan 
de vergadering (lunchtijd) en 
maakt ook meteen van de gelegen¬ 
heid gebruik om zijn functie over 
te dragen aan de nieuwe voorzit¬ 
ter en wenst hem veel voorspoed 
en tact toe. 

Ook de heren K. van den Bosch 
en E Escalona danken de scheiden¬ 
de voorzitter voor zijn tactvolle en 

kundige leiding gedurende het af¬ 
gelopen jaar. 

7. Benoeming leden Kascommis¬ 
sie. 

Om 1.45 u. heropent de nieuwe 
voorzitter, de heer K. v.d. Bosch, 
de vergadering. 

Aan de orde is het benoemen 
van een nieuwe Kascommissie. 

De commissie zal bestaan uit de 
heren : 

J. Lamens (Aruba) 
'G. Trinidad (Aruba) 
W. Medema (Aruba) 

8. Bespreking ten aanzien ont¬ 
werp salarisherziening. 

Zoals reeds eerder door de heer 
E. Monte medegedeeld zal dit ont¬ 
werp waarschijnlijk pas medio 
mei 1968 in het G.O. verwacht 
worden. Er valt dus hier niet 
veel over te zeggen maar besloten 
is dat de Federatie haar reeds eer¬ 
der ingenomen standpunt hand¬ 
haaft, nl. : eerst duurtetoeslag 
aanpassen aan de gewijzigde kos¬ 
ten van levensonderhoud, daarna 
incorporatie van de gewijzigde 
duurtetoeslag in de basissalaris¬ 
sen, waarna herziening van de be¬ 
zoldigingen kan plaats vinden. 

De heer Lamens vraagt wat de 
Federatie zal doen als de duurte¬ 
toeslag niet wordt aangepast. 

De heer Krist stelt dan voor om 
in dit geval de Regering een loon- 
ronde voor te stellen. 

De voorzitter stelt dan voor het 
standpunt van de Federatie te 
handhaven en het onaanvaardbaar 
laten klinken van de incorporatie 
der duurtetoeslagen zonder de no¬ 
dige verhoging. 

De heer Sammy meent dat dit 
niet voldoende is en vraagt welke 
acties er ondernomen zal worden 
indien de Regeering niet genegen 
is haar medewerking te verlenen 
tot deze verhoging. 

De voorzitter zegt daarop dat 
wij op de zaak vooruitlopen aan¬ 
gezien ons nog niets bekend is 
omtrent de herzieningen. 

De heer Krist deelde mede dat 
zijn organisatie een protestverga- 
feing tfééEt gepland indien na 21 
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april 1968 nog niets is vernomen 
omtrent deze salarisherziening. 
Deze vergadering zal in ieder ge¬ 
val moeten doorgaan aangetzien 
deze periode morgen zal verlopen. 

Hij stelt alsnog voor om een van 
de Federatie uit zo spoedig moge¬ 
lijk een brief te doen uitgaan naar 
de Minister, waarin, gevraagd 
wordt om met spoed te berichten 
wanneer wij de salarisherzienin¬ 
gen kunnen verwachten i.v.m. de 
gestegen onrust bij de leden. 

De vergadering neemt dit voor¬ 
stel aan. 

9. Wijziging Stemverhouding- 
Na voorstel Hr. . v. Proosdij 
gewijzigd in : > Wijziging 
Huishoudelijk Reglement. 

De heer G. A. Krist wenst wijz- 
ging van het Huishoudelijk Regle¬ 
ment art. 4 lid 4. Hij stelt voor de 
navolgende wijziging : 

Oud: voor 1001 t/m 1500 leden 
3 stemmen 

voor 1501 t/m 2000 leden 
4; stemmen 

en zo vervolgens, 

Voorgestelde wijziging. 
voor 1001 t/m 2000 leden 

3 stemmen 
voor 2001 t/m 3000 leden 

, 41 stemmen 
en zo vervolgens. 

De motivering voor dit voorspel 
tot wijziging is, dat op deze wij¬ 
ze de kleinere groepen meer aan 
hun trekken kunnen komen. 

maar wenst een wijziging nl. om 
de grens te stellen bij 1501 leden 
of meer 4 stemmen. 

De heer Sammy wijst erop dat 
bij een dergelijk voorstel de A.B. 
V.O. haar reeds ingenomen posi¬ 
tie zal moeten prijsgeven en dat 
kan hij niet verantwoorden t.a.v. 
zijn Bestuur. 

De heer Jonis kan zich ook niet 
verenigen met het voorgestelde 
aangezien hierdoor de bestaande 
verhouding te drastisch word ge¬ 
wijzigd. 

De heer G. A, Krist meent dat 
de stemverhoudingen zodanig zijn 
door bieden en loven bepaalde or¬ 
ganisaties steeds aan hun trek¬ 
ken komen. B.v. Don Bosco stelt 
enorm veel prijs op het secreta- 
riaatschap en krijgt die ook. 

De heer R. J. Sammy is het niet 
eens met deze bewering en stelt 
dat Don Bosco slechts steun krijgt 
van de A.B.V.O. omdat het aan¬ 
wezig zijn van voorzitter en sekre- 
taris op één eiland het praktische 
werk vermakkelijkt. 

De heer A. P. H. Leipoldt stelt 
dat indien wij willen blijven uit¬ 
gaan van een evenredige verte¬ 
genwoordiging, wij nimmer con¬ 
cessies kunnen doen en keurt dan 
ook de concessie door de heer Sam¬ 
my voorgesteld af. 

De heer R. J. Sammy antwoordt 
hierop dat hij uit het oogpunt van 

een democratisch bestel een con¬ 
cessie heeft gedaan en niet om het 
principe van de evenredige verte¬ 
genwoordiging overboord te gooi¬ 
en. 

De lieer Escalora brengt een 
verstrekkender voorstel ter tafel 
nl. om aan iedere aangeslote orga¬ 
nisatie slechts één stem toe te ken¬ 
nen. 

De voorzitter sluit de discussie 
en stelt voor om over te gaan tot 
stemming en stelt het voorstel 
van de heer Escalona aan de orde, 
na gewaarschuwd te hebben voor 
de eventuele konsekwenties, die de 
stemming-uitslag kan hebben aan¬ 
gezien de verschillende besturen 
hierin niet gekend tzijn. 

Het voorstel van de heer Esca¬ 
lona : 

'‘Wijziging artikel 4 lid 4 van 
het H. R 

"De stemverhouding wijzigen in 
één stem voor iedere aangesloten 
organisatie”. 

Dit voorstel wordt verworpen 
met 8 stemmen tegen en 3 stem¬ 
men voor. 

Daarna stelt de voorzitter aan 
de orde het voorstel van de heer 
G. A. Krist : 

"Wijziging artikel 4 lid 4 van 
het H. R.” 

Nieuw : 1501 en meer leden 4 
stemmen 

"en zo vervolgens” komt te ver- 

De voorzitter wijst er op dat de 
A.B.V.O. weliswaar 5 stemmen 
heeft maar dat dit beslist niet de 
meerderheid is, aangezien de an¬ 
dere organisaties tegamen over 6 
stemmen beschikken. 

Hij wenst echter de zaak eerlijk 
ter tafel te brengen en meent dat 
het in wezen om de tegenstelling 
Aruba—Curacao gaat. 

De heer Sammy kan zich niet 
geheel verenigen met het voorstel 
maar stelt voor om te komen tot 
het bepalen van een maximum aan¬ 
tal stemmen ongeacht het leden¬ 
tal. B.v. bij 2500 leden of meer 
beschikt de organisatie over 5 
stemmen. 

De heer Krist staat niet onwel¬ 
willend tegenover dit voorstel 

A n©w blend 
of on oid idea. 
The best of Scotches com- 
bined in a new biend to 
cnake a great-tasting Scotch 
N'ith a familiar p?$t. 

Agent: 

LICORES ARUBA N.V. 
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vallen. 

Om aan de vergadering de ge¬ 
legenheid te geven zich nader te 
beraden over hun uit te brengen 
stem schorst de voorzitter de ver¬ 
gadering voor 10 minuten. 

De Voorzitter heropent de ver¬ 
gadering en brengt het voorstel in 
stemming. 

Dit voorstel wordt verworpen 
met 7 stemmen tegen en 4 stem¬ 
men voor. 

De heer R. J. Sammy stelt alsnog 
voor om deze kwestie aan te hou¬ 
den en dit nogmaals ter tafel te 
brengen tijdens de volgende A.JN. 
A.A.F.-vergadering. 

De heer G. A. Krist stelde dat 
hij door deze gang van zaken be¬ 
vreesd is, dat A.N.A.A.B.-Aruba 
uit de Federatie zal treden. 

De voorzitter spreekt zijn te¬ 
leurstelling uit over het feit dat 
deze kwestie een portefeuille- 
kwestie is geworden. 

Een voorstel tot het houden van 
een Buitengewone vergadering om 
deze kwestie na rijp beraad nog¬ 
maals ter tafel te brengen, acht 
A.N.A.A.B.-Aruba onnodig indien 
de A.B.V.O. haar standpunt niet 

WÜZigt. 1 A NT A 
In verband hiermee cal A.M.A. 

A.B.-Aruba de zaak nog korte tijd 
aanhouden totdat het de mening 
heeft gehoord van de A.B.V.O. en 
Don Bosco. Ondertussen zal A.N. 
A.A.B.-Aruba zorgdragen voor een 
schriftelijke motivering van haar 
voorstel opdat de aangesloten or¬ 
ganisaties zich daarover kunnen 
beraden, en hun mening daarom¬ 
trent uitspreken. 

10, Wijziging Statuten, 

De heer G. A. Krist opent de be¬ 

raadslagingen omtrent dit punt 
door te wijzen op het feit dat A. 
N.A.A.B-Curacao haar naam heeft 
gewijzigd en derhalve geen lid 
van de Federatie meer is. De 
Statuten hadden moeten worden 
gewijzigd al treedt de A.B.V.O. op 
in plaats van de A.N.A.A.B.-Cura- 
cao. 

Ook art. 2 lid 1 van de Statu¬ 
ten zal moeten worden gewijzigd 
aangezien er geen gemeenschappe¬ 
lijke belangen meer bestaan. De 
langen van de werklieden zijn nl. 
geheel verschillend van de werk¬ 
lieden. Wat doet de A.N.A.A.F. 
mot de werklieden, vraagt de heer 
Krist zich af. 

De heer J. Lamens wijst op het 
feit dat hier is afgeweken van dit 
Statuten en dat indien een lid dit 
voorstel de gehele vergadering 
nietig verklaard dient te worden. 
Hij stelt dan ook voor om zo spoe¬ 
dig mogelijk te komen tot Statu¬ 
ten-wijziging. 

De voorzitter stelt voor Statu¬ 
ten-wijziging (art. 2 lid 1) waar¬ 
bij de arbeiders en werklieden uit¬ 
gesloten worden aangezien zij an¬ 
dere belangen hebben. 

De heer Van Proosdij waar¬ 
schuwt voor deze discriminerende 
houding waarbij leden van een or¬ 
ganisatie worden uitgesloten. Hij 
vreest dat het bestuur van de A. 
B.V.O. dit nimmer kan rechtvaar¬ 
digen t.a.v. deze leden. 

De heer G. A. Krist bracht toen 
naar voren, dat de Statutenwijzi¬ 
ging niet op deze vergadering 
dient te gebeuren. Hij wees enkel 
op het feit, dat de A.B.V.O. dit 
reeds had moeten voorzien en na 

bestudering van de konsekwenties 
deze wijziging als agendapunt had 
moeten aanvoeren. 

De voorziler stelt dan voor de 
A.B.V.O. te verzoeken de Statu¬ 
tenwijziging en toelating werklie¬ 
den en arbeiders te motiveren en 
als agendapunt op te voeren voor 
de komende A.N.A.A.F.-vergade¬ 
ring. Dit voorstel wordt door de 
vergadering aangenomen. 

11. Rondvraag. 

L. G. Frans betreurt het over¬ 
gaan van het ondervoorzitterschap 
van Aruba naar Curacao. 

A. P. H. Leipoldt stelt voor het 
aanschaffen van een fotokopieer¬ 
apparaat voor snellere verzending 
van de stukken. Hem wordt mede¬ 
gedeeld dat de vertraging in het 
doorzenden van een brief te wij¬ 
ten was aan de korte periode die 
er verstreken was tussen het ont¬ 
vangen van de brief en de jaarver¬ 
gadering waarbij kwam de vele 
werkzaamheden van de secreta¬ 
resse van de Ambtenarenbond. 

G. A. Krist stelt voor het geven 
van objectieve inlichtingen aan 
a.s. sollicitanten in Federatief ver¬ 
band te doen plaatsvinden. Na 
enige discussie wordt besloten dat 
de aangesloten bonden hun infor¬ 
maties toesturen naar de A.N.A. 
A.F. die dan zorgt voor het ver¬ 
spreiden aan de betrokkenen. 

J. Lamens stelt voor om in de 
toekomst “Verslag Kascommissie” 
op te nemen als agendapunt. Ook 
wenst hij tijdig toesturen van het 
jaarverslag van de sekretaris, \zo- 
dat de leden rustig de zaak kun¬ 
nen bestuderen. 

van orp 
depothouder van Van Goor & Zonen in de Nederland¬ 

se Antillen, kan bestellingen op dit fonds meest ad 

binnen een week uitvoeren. 

van 
staat voor U klaar voor al Uw bestellingen. 
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J. J. Brattinga stelt de Federa¬ 
tie voor om de Pensioenfonds N. 
A. te benaderen met de navolgen¬ 
de voorstellen : 

a. Dat bij aanvragen van een hy¬ 
potheek het verkrijgen hiervan 
wordt gegarandeerd alvorens 
met het bouwen te beginnen. 

b. Aangezien er ook particulieren 
(niet-ambtenaren) ook hypo¬ 
theek verstrekt worden uit de 
Pensioenfonds, kan het gebeu¬ 
ren dat er ambtenaren op de 
wachtlijst komen te staan. 
Voorstel om de ambtenaren 
voorrang te verlenen bij het 
toekennen van een hypotheek. 

c. Pensioenfonds verleent slechts 
hypotheek op huizen met een 
asbest of aluminium dak waar¬ 
op garantie van 15 jaar door 
de fabriek is gegeven, en niet 
op zinken daken. 
Tegenwoordig wordt er een 
duurzamer soort zink (24 gau- 
ge) in de handel gebracht 
waarop ook 15 jaar garantie 
wordt verleend. Voorstel om 
ook op huizen met een derge¬ 
lijke daksoort hypotheek te 
verlenen. 

S. F. Jonis informeert naar de 
kwestie “Kleuterleidster” waar¬ 
over een verzoek zou worden in¬ 
gediend om deze kwestie op de 
agenda van de Staten te plaatsen. 
Hem wordt medegedeeld dat door 
nieuwe ontwikkelingen van deze 
zaak, de kwestie is aangehouden. 

De b^er Lamens wijst in dit ver¬ 
band op het feit dat wanneer in 
deze vergadering een bepaalde be¬ 
slissing is gevallen, dit niet eenzij¬ 
dig kan worden opgeheven. 

E. A. Jansen wijst op de niet al 
te prettige sfeer waarin bepaalde 
agendapunten zijn af gehandeld en 
doet een dringend beroep op de le¬ 
den om deze onprettige verhou¬ 
ding achterwege te laten. 

Voorts verzoekt hij de verte¬ 
genwoordiging van de A.N.A.A.B.- 
Aruba om medewerking te verle¬ 
nen bij het verkopen van de A.B. 
V.O.-loten. De A.N.A.A.B.-Aruba 
gal dit in de eerstkomende Bonds¬ 
vergadering naar voren brengen 
en hierover de A.B.V.O. inlichten. 

R- J- Sammy verzoekt om bij 
kandidaatstelling ook de geambi¬ 
eerde functie te vermelden. 

J. H. Hogenbrink vraagt om van 

de Federatie uit een brief te doen 
uitgaan om uitbreiding van de mo¬ 
gelijkheid om verlofdagen op te 
nemen voor alle soorten examens. 

De Voorzitter stelt voor om dit 
punt tijdens een G. O. bespreking 
aan de orde te brengen, zodat de 
verschillende facetteen van deze 
zaak beter mondeling kunnen wor¬ 
den toegelirht. 

K. van den Bosch stelt voor om 
de Regering zo spoedig mogelijk 
te wijzen op de urgentie om de in¬ 
corporatie van de duurtetoeslag in 
het pensioengrondslag te realise¬ 
ren, waarbij in ieder geval begon¬ 
nen moet worden met een ‘ge¬ 
trapte” incorporatie, daar bij een 
totale incorporatie ineens , een be¬ 
drag van nabij 100 miljoen gulden 
gemoeid is. En tevens ook op de 
noodzakelijkheid van een waarde¬ 
vast welvaartspensioen.. 

12. Suliting. 

Niet meer aan de orde zijnde 
sluit de voorzitter om 4.15 u. de 
vergadering. 

VERSLAG OVER DE 
AUDIËNTIE MET Z.E. MINIS¬ 

TER TROMP OP 
1 FEBRUARI 1968 

Agenda : 

“Herziening bezoldiging Doua- 
ne-ambtenaren”. 

Aanwezig : E. Monte 
Voorzitter 

L. Frans 
Penningmeester 

R. Oasseres 
Secretaris 

R. Sammy 
Vertegenwoordiger van de Douane 
(Curacao) 

J. Lamens 
Vertegenwoordiger van de Douane 
(Aruba). 

De heer Monte vangt aan met 
een uiteenzetting te geven over 
het doel van deze audiëntie, het¬ 
geen in het kort hierop neer komt: 

yan de A.N.A.A.F uit werd een 
brief, verstuurd naar de Regering 
waarin de herziening van de bezol¬ 
diging van het Douane-personeel 
werd behandeld, hetgeen gepaard 
ging met een voorstel voor salaris- 
ziening. Op deze brief werd af¬ 
wijzend gereageerd door de Rege¬ 
ring en ook werd door de Minis- 
ter-Piesident tijdens een onder- 
noud met de A.N.A.A.F. in afwij¬ 
zende termen gesproken over dit 
ontwerp. De Minister baseerde 
zich echter kennelijk op het rap¬ 
port van de Commissie Taak en 
r unctie-analyse, waarin de om¬ 
schrijving van de taken en func¬ 
tie van de Douane in overeen¬ 
stemming waren met de wijze 
waarop het vastgelegd was in de 
Minister onder ogen gebracht, dat 
het onderzoek dat de taakanalys- 
ten uit Nederland destijds hebben 
\ ei licht naar de mening van de 
dpuane-ambtenaren, zeer onbevre¬ 
digend en op onvoldoende wijze 
werd verricht. Over dit punt zou 
de Minister-President met de Mi¬ 
nister van Financiën in contact 
treden opdat eventueel een nieuw 
en degelijker onderzoek zal wor¬ 
den ingesteld bij de Douane. De 
audiëntie van heden zal nu toen 
doel hebben om naast het contact, 
dat de Minister-President met de 
Minister Van Financiën heeft ge¬ 
had ook aan de A.N.A.A.F. en de 
vertegenwoordigers van de Doua¬ 
ne de gelegenheid te geven ook 
hun standpunt rechtstreeks aan de 
Minister van Financiën voor te 
leggen. 
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N.V. WINKEL’S HANDEL MIJ ARUBA 
Oranjestad San Nieolas 

De heer Sammy kreeg toen het 
woord om zijn mening t.a.v. het 
onderzoek van de taaK-analysten 
uiteen te zetten. Van de Minis- 
ter-President werd o.a. vernomen 
dat b.v. de hulpkommies der Be- 
lastnigen in de salarisherziening 
zeer waarschijnlijk achteruit zal 
gaan in bezoldiging. 

De heer Sammy vraagt zich af 
hoe de deskundigen tot een derge- 
lijke conclusie kunnen komen zon¬ 
der dat zij niet eens deze groep 
ambtenaren hebben gehoord, laat 
staan een analyse van hun taak 
hebben gemaakt. Er zijn tijdens 
dit onderzoek slechts enkele perso¬ 
nen uit andere rangen gehoord 
waarbij ook het onderzoek naar 
det aak van de kommies 2e klas 
niet voldoende is geweest om een 
gefundeerd beeld te krijgen van 
deze taken. Van de taken van 
hoofdkommies werden slechts be¬ 
paalde aspecten belicht. 

De Ministervraagt dan die deze 
mensen dan wel gesproken heb¬ 
ben. 

De heer Sammy antwoordt dat 
zij slechts de verificateur en enke¬ 
le personen uit andere rangen heb¬ 
ben gesproken. Voorts bracht hij 
naaar voren dat de commissie in 
minder dan 8 uur tijd onderzoek, 
hun conclusies hebben gebaseerd, 
hetgeen op neer kwam dat de la¬ 
gere douane-ambtenaar geen be¬ 
slissingsbevoegdheid heeft en een 
passieve dienst uitoefent. 

Als voorbeeld van dit twijfel¬ 
achtig onderzoek haalt hij naar 
voren, de vraag die aan een doua¬ 
ne-ambtenaar werd gesteld om¬ 
trent de invoerrechten op snoep¬ 
goed voor diabetici. Verder zegt 
de heer Sammy dat de deskundi¬ 
gen zeer waarschijnlijk hun me¬ 
ning gebaseerd hebben op de taak¬ 
omschrijving van 1945 hetgeen 
door de toenemende verantwoor¬ 
den jkeheid en uitbreiding van de 
taken, geheel niet meer overeen¬ 
komt met de realiteit. 

De Minister geeft toe dat de Be¬ 
schikking van 1945 in het geheel 
niet meer voldoet. Het is zeer 
duidelijk dat de taken en de ver¬ 
antwoordelijkheid van iedere doua¬ 
ne-ambtenaar drastisch zijn ge¬ 
wijzigd. Hij verklaart dan ook dat 
er spoedig hierin verandering zal 
komen en dat er een nieuwe rege¬ 
ling op handen is omtrent de ta¬ 
ken en functie-omschrijving bij 
de Douane. Het concept is reeds 
gereed. Verder zegt hij ook dat 

hij zich niet kan indenken, dat de 
deskundigen zich blind gestaard 
hebben op de oude beschikking en 
alleen hierop hun conclusies heb¬ 
ben gebaseerd. 

De heer Lamens zegt hierop, dat 
hij wel de indruk heeft gekregen 
tijdens het onderhoud met de Mi¬ 
nisterpresident, dat de deskundi¬ 
ge wel degelijk hun conclusie voor¬ 
namelijk gebaseerd hebben op de¬ 
ze oude beschikking. Daarna laat 
de Minister zich uitvoerig inlich¬ 
ten door de heer Sammy over de 
verschillende functies en vooral 
over de taken van de verschillen¬ 
de groepen, de wijze waarop de 
opleiding geschiedt of niet ge¬ 
schiedt, de promotiekansen. 

De Minister moet op vercshillen- 
de punten toegeven dat er ver¬ 

schillende zaken inderdaad niet 
goed liggen en geeft te kennen dat 
deze reeds geruime tijd zijn be¬ 
langstelling genieten en dat deze 
zaken reeds in vergevorderd sta¬ 
dium van onderzoek zijn. 

Daarna stelt de Minister duide¬ 
lijk dat het afwijkend karakter 
van de brief van de Regering ei¬ 
genlijk slecht toepasselijk is op 
de vergelijking die met de politie¬ 
scholen getrokken zijn. Deze ver¬ 
gelijking is volgens de Minister 
niet te trekken aangezien er inder¬ 
daad grote verschillen zijn tussen 
beide korpsen. Reeds de aanstel- 
lingseisen zijn van dien aard dat 
er geen vergelijking mogelijk is. 

Deer Sammy zegt hierop dat 
deze vergelijking met de politie 
slechts gedaan is omdat ondanks 

VICTORIA BÖÏÏLING COMPANY 
San Nieolas, Tel. 5192 
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HEI BUIÏENEAND IS NAAST CE DEUR!! 

Waarom brengt U Uw 

vakantie in het koude 

buitenland door, ter¬ 

wijl datzelfde buiten¬ 
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17-daags excursieretour 
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MARIO S. ARENDS N.V. 
10% discount sale (cnds May 15) 

SAPOLIN PAINT 

PAINT BRUSHES 
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JOHNS MANVILLE 
Washable Ceiling Tiles 

Vinyl Floor Tiles 
Asbestos Corrugated Sheets 

Pipe & Fittings 
Ridges - 10’ 

Roof Coating 
Roof Cement 
Special Purpose Adhesives 

de grote verschillen er toch ook de 
meeste overeenkomst bestaat tus¬ 
sen beide korpsen ambtenaren ver¬ 
geleken met der est. 

De heer Lamens voegt hieraan 
toe, dat deze vergelijking met de 
politie niet origineel is, maar 
reeds eerder door de Regering zelf 
is gehanteerd bij de salarisherzie¬ 
ning van de Politie. Toen werd 
de Regering zelf de politie verge¬ 
leken met de Douane. 

Ook hij wijst op de toenemende 
verantwoordelijkheid en taak ver¬ 
ruiming bij de Douane sinds 1945. 

De heer Monte : Mogen wij dan 
verwachten dat bij de Algemene 
salarisherziening de bezoldiging 
van de Douane toch nog in behan¬ 
deling wordt genomen ? 

De Minister : Uiteraard, slechts 
de vergelijking met de Politie is 
afgewezen. 

Met de bewuste brief is de ma¬ 
terie helemaal niet afgesloten. De 
deskundigen hebben een rapport 
uitgebracht en hierover gaan wij 
ons beraden. Het rapport is een 
objectief gegeven waaraan wij, die 
de lokale ^situaties beter kennen, 
de ‘‘couleur locale” zullen geven. 

De verantwoordelijkheid is gro¬ 
ter geworden, de taken zijn zwaar¬ 
der geworden en natuurlijk tzal dit 
een salarisherziening teweeg bren¬ 

gen. 
In verband met de onregelmati¬ 

ge cursussen waarop soms jaren 
gewacht moet worden, merst de 
heer Lamens op, dat het beter zou 
zijn dan ook bij de Douane een 
werving ineens komt zoals bij de 
Politie. Dit is volgens de Minis¬ 
ter onmogelijk omdat bij het Dou- 
anekorps geen onderbezetting 
heerst zoals bij de Politie. Het 
aantal onstane vacatures bepaalt 
de in diensttreding van nieuwe 
ambtenaren. Wel meent hij dat er 
een vaste datum van tevoren be¬ 
paald moet worden wanneer ?r be¬ 
paalde examens kunnen worden 
afgelegd, zodat de douaneambte¬ 
naar zekerheid heeft omtrent zijn 
kansen om de examens af te leg¬ 
gen die vereist zijn om promotie 
te maken. 

Ook zegt de Minister, dat zeer 
zeker de aanstellingseisen hoger 
zullen moeten komen te liggen. De 
verhoogde verantwoordelijkheid 
eist dat men beter opgeleide amb¬ 
tenaren krijgt voor dit werk. 

Nogmaals wijst de Minister er¬ 
op dat al deze zaken reeds in een 
vergevorderd stadium verkeren en 

dus ook de salarisherziening. Maar 
dit {zal uiteraard in zijn geheel be¬ 
keken moeten worden en dat zal 
nog enige tijd veren. Aan een 
concrete datum-stelling wilt hij 
zich niet wagen, hoewel eind fe¬ 
bruari 1968 geen onredelijke tijd 
is. 

Behalve de opleiding en de sa¬ 
laris zal ook de structuur van het 
Korps veranderd moeten worden. 
De Minister vindt dat door de te 
geringe doorstroming een opeen¬ 
hoping ontstaat van hulpcornmie- 
zen en kommiezen 2e klas. Deze 
groep moet beslist kleiner worden. 
Er moeten kansen geboden worden 
voor snellele promotiekansen zo¬ 
dat iedere douane-ambtenaar zo 

snel mogelijk kan promoveren tot 
kommies le klas. De grootste 
groep douane-ambtenaren moet 
bestaan uit kommiezen le kl. 

Verder informeert de Minister 
naar het systeem van de bewa¬ 
kingsdienst, de bezoldiging van 
hen di ein continu-dienst zijn en 
die hiervoor in het geheel geen 
toeslag genieten. 

De heer Frans informeert of 
bij het toesturen van de ontwer¬ 
pen salarisherziening ook het rap¬ 
port van de deskundigen zal wor¬ 
den toegezonden. De Minister kan 
geen antwoord op geven, aange¬ 
zien dit een beleidskwestie is van 
de Minister van Algemene Zaken. 
Wel wijst hij op het zeer vertrou- 

Voor. 
INTERNATIONALE KEUKEN 
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Maandblad van de 
Algemene Nederlands 

Antilliaanse Ambtenarenbond 
„Aruba” 

Uitgegeven onder verantwoor¬ 
delijkheid van het bestuur. 

Secretariaat: ANAAB-Aruba: 
J. LAMENS 

Balashi 81 — Tel. 1883 

Publicidad „EXITO” Aruba, 
N.A., Wilhelminastr., O’stad 

Het overnemen van gehele of 
gedeelten van artikelen zonder 
schriftelijke toestemming van 
het bestuur ANAAB-Aruba is 

verboden. 

Alvvays 
smoke 
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best. 

try one 
and 

convince 
yourself ! 

AGENT: 

:! MAMSÜR 
; TRAJDIMG- <60. 
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BOUWT THANS UW EIGEN HUIS ! 

En waar kunt U beter terecht voor : 
fa ontwerpen 

fa bouwmaterialen 
fa timmerwerk 
fa huur equipment 

fa schilder benodigdheden 

dan bij : 

PETRONA & CROES (Aruba) N.V. 
Anasastraat No. 4 — Dakota — Tel. 2800 

welijke karakter van deze rappor¬ 
ten. 

De heer Monte vraagt tenslotte 
naar de mening van de Minister 
over een nieuw en diepgaander on¬ 
derhoek bij de Douane door de 
taakanalysten. 

De Minister zegt hier geen be¬ 
zwaar tegen te hebben maar waar¬ 
schuwt dan wel voor een langere 
tijdsbestek voordat de zaak dan 
rond is. Hij voegt er ook bij, dat 
de delegatie een min of meer voor¬ 
barige conclusie heeft getrokken 
over de inhoud van de rapporten 
van de deskundigen. 

Nergens is er gezegd dat de des¬ 
kundigen ontkennen, dat bij de 
Douane de verantwoordelijkheid 
is toegenomen en dat de taken 
verruimd zijn. De Minister zegt 
dat de delegatie uit de gesprekken 
die deze deskundigen met de amb¬ 
tenaren hebben gevoerd, niet mag 
afleiden wat er in het rapport 
staat. 

De heer Monte dankt dan voor 
deze zeer prettige en duideiljke 
onderhoud, waarbij de Minister 
ook zijn dank uitspreekt voor de 
prettige en voor hem ook leerzame 
audmëtie en besluit met nogmaals 
te verzekeren ‘ dat alle bovenbe¬ 
sproken zaken in zeer vergevor¬ 
derd stadium van onderzoek ver¬ 
keren en dat er helemaal geen re¬ 
den tot ongerustheid bestaat. 

Om ongeveer 5.45 u. wordt het 
onderhoud afgesloten. 


